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PROTOKÓŁ nr LII/2018 

sesji Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytej w dniu  17 października 2018 r. w godzinach 15:00 – 16:00 

w sali nr 26 Urzędu Miasta w Suwałkach ul. Mickiewicza 1. 

 

 

Obradom przewodniczył: 

     Zdzisław Przełomiec - przewodniczący Rady Miejskiej w Suwałkach. 

  

Radni obecni: 

1. Bogdan Bezdziecki 

2. Andrzej Paweł Chuchnowski 

3. Tadeusz Czerwiecki 

4. Zbigniew Roman De – Mezer 

5. Zbysław Wojciech Grajek 

6. Jacek Juszkiewicz  

7. Bożena Maria Kamińska   

8. Zdzisław Koncewicz 

9. Karol Korneluk  

10. Stanisław Kulikowski 

    11.  Kamil Lauryn 

    12. Andrzej Łuczaj 

    13. Wojciech Malesiński    

    14. Józef Wiesław Murawko 

    15. Wojciech Pająk  

    16. Zdzisław Przełomiec 

    17. Anna Ruszewska  

    18. Sławomir Jan Szeszko 

    19. Zdzisław Stanisław Ścięgaj 

    20. Andrzej Turowski 

    21. Piotr Wasiukow  

 

 Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach uczestniczyli: 

 

Prezydent Miasta Suwałk, Zastępcy Prezydenta Miasta Suwałk, Sekretarz Miasta, naczelnicy 

niektórych wydziałów Urzędu Miejskiego, kierownicy inspekcji, straży, sołtysi, prezesi                 

i dyrektorzy niektórych jednostek organizacyjnych, przedstawiciele radia, telewizji i prasy.  

Listy obecności stanowią załączniki nr 2 –5 do protokołu. 
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Ad pkt. 1 

Otwarcie obrad. 

 

Zdzisław Przełomiec otworzył LII sesję Rady Miejskiej w Suwałkach, po czym powitał 

przybyłych na obrady: Cezarego Cieślukowskiego – Wiceprzewodniczącego Sejmiku 

Województwa Podlaskiego, Czesława Renkiewicza - Prezydenta Miasta Suwałk, Ewę Beatę 

Sidorek- Zastępcę Prezydenta Miasta Suwałk, Łukasza Kurzynę – Zastępcę Prezydenta Miasta 

Suwałk,  Wiesława Stelmacha – Skarbnika Miasta, Mariusza Klimczyka- Sekretarza Miasta,  

przedstawicieli instytucji rządowych i powiatowych, służby mundurowe, przedstawicieli 

związków zawodowych, dyrektorów, kierowników i prezesów miejskich jednostek 

organizacyjnych, sołtysów, przedstawicieli radia, telewizji i prasy, radców prawnych, 

naczelników i kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego. 

Powitał przybyłych na obrady mieszkańców miasta oraz internautów i radnych Rady Miejskiej 

w Suwałkach. 

Przewodniczący stwierdził, że na 23 radnych ustawowego składu Rady w obradach sesji bierze 

udział 21 radnych w związku z powyższym istnieje wymagane kworum do podejmowania 

prawomocnych uchwał.   

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

 

Zdzisław Przełomiec poinformował, że porządek dzisiejszych obrad został radnym podany 

przy zawiadomieniu o zwołaniu sesji.  

 

Zdzisław Przełomiec poinformował jednocześnie, że na wniosek Prezydenta Miasta – ujęte     

w planie pracy Rady Miejskiej w październiku br. tematy – uchwały w sprawie Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii w Suwałkach na rok 2019 oraz uchwały w sprawie ustalenia kwoty dotacji 

przypadającej na jedną osobę będącą uczestnikiem lub pracownikiem Centrum Integracji 

Społecznej w Suwałkach na lata 2019-2021 procedowane będą na kolejnej sesji Rady Miejskiej. 

Wnioski Prezydenta stanowią załączniki nr 6-7, 

 

Radni nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego  jednogłośnie przyjęli następujący 

porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku  obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr LI/2018 sesji Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia  25 września 2018 

roku.    

4. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej                  

w Suwałkach od dnia  26 września  2018 r.   

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach z dokonanej analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych w 2018 r. – wg stanu na dzień 31 grudnia 2017 r. przez 

radnych Rady Miejskiej w Suwałkach oraz z realizacji obowiązku przedłożenia Radzie 

analizy oświadczeń przez podmioty do tego uprawnione oraz Informacja z  obowiązku 
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przedłożenia Radzie analizy oświadczeń przez podmioty to tego uprawnione oraz 

informacja z analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez zastępców Prezydenta 

Miasta Suwałk. Skarbnika Miasta, Sekretarza Miasta, osoby zarządzające i członków 

organów zarządzających miejskimi osobami prawnymi i osób wydających decyzje 

administracyjne w imieniu Prezydenta Miasta Suwałk, a także  kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy-Miasta Suwałk. 

6. Informacja dotycząca zapotrzebowania na zatrudnienie więźniów w jednostkach 

podległych Miastu Suwałki oraz w innych podmiotach uprawnionych (na podstawie ustawy 

Kodeks karny wykonawczy) do zatrudniania więźniów. 

7. Uzupełnienie Sprawozdań (z dnia 25 września 2018 r.) z działalności Komisji Rady 

Miejskiej w Suwałkach za okres kadencji 2014-2018. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  przyjęcia „Programu szczepień przeciwko 

wirusowi brodawczaka ludzkiego dla mieszkanek Suwałk”. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości 

sprzedawanej Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Świętego Aleksandra                      

w Suwałkach. 

10. Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Suwałk na rzecz Skarbu Państwa. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych 

z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta  na  2018 rok.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2018 – 2038. 

15. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

16. Wnioski i oświadczenia radnych. 

17. Zamknięcie obrad. 

 

 

  Ad pkt. 3 

Przyjęcie protokołu nr LI/2018 sesji Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia                                        

25 września 2018 roku.     

      

Zdzisław Przełomiec poinformował, że zgodnie z § 46 Statutu Miasta Suwałk protokół obrad 

z LI sesji został sporządzony i wyłożony do wglądu radnym w Biurze Rady Miejskiej. Radni 

mogli zgłaszać poprawki lub uzupełnienia do protokołu nie później niż w dniu poprzedzającym 

sesję Rady Miejskiej, na której następuje przyjęcie protokołu, czyli w dniu 16 października 

2018 r. 

W wymienionym terminie do treści protokołu radni nie zgłosili poprawek i uzupełnień, wobec 

powyższego protokół nr LI/2018 obrad Rady Miejskiej w Suwałkach, został przyjęty. 
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Ad pkt. 4 

Informacja o pracy Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej              

w Suwałkach od dnia  26 września 2018 roku.   

 Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

                   

Zdzisław Przełomiec poinformował, że powyższą informację radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych. Zapytał, czy są uwagi i pytania w tym zakresie. Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Zdzisław Przełomiec stwierdził, że Informacja o pracy Prezydenta Miasta Suwałk                             

i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej w Suwałkach od dnia  26 września 2018 roku została 

przyjęta.  

 

Ad pkt. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach z dokonanej analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych w 2018 r. – wg stanu na dzień 31 grudnia 2017 r. 

przez radnych Rady Miejskiej w Suwałkach oraz z realizacji obowiązku przedłożenia 

Radzie analizy oświadczeń przez podmioty do tego uprawnione oraz Informacja                      

z  obowiązku przedłożenia Radzie analizy oświadczeń przez podmioty to tego uprawnione 

oraz informacja z analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez zastępców 

Prezydenta Miasta Suwałk. Skarbnika Miasta, Sekretarza Miasta, osoby zarządzające         

i członków organów zarządzających miejskimi osobami prawnymi i osób wydających 

decyzje administracyjne w imieniu Prezydenta Miasta Suwałk, a także  kierowników 

jednostek organizacyjnych gminy-Miasta Suwałk. 

  

Mariusz Klimczyk – Sekretarz Miasta przedstawił informację  z analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych przez Zastępców Prezydenta Miasta Suwałk, Skarbnika Miasta, 

Sekretarza Miasta, osoby zarządzające i członków organów zarządzających miejskimi osobami 

prawnymi i osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu Prezydenta Miasta Suwałk          

a także kierowników jednostek organizacyjnych gminy-Miasta Suwałki. 

Informacja stanowi  załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Zdzisław Przełomiec – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację z analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Miejskiej w Suwałkach wg stanu na 

dzień 31 grudnia 2017 r. oraz z realizacji obowiązku przedłożenia Radzie analizy oświadczeń 

przez podmioty do tego uprawnione. 

Informacja stanowi  załącznik nr 10 do protokołu 

 

Zdzisław Przełomiec Zapytał, czy są uwagi i pytania w tym zakresie. Uwag i pytań nie 

zgłoszono. 

Zdzisław Przełomiec stwierdził,  Informacje z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych 

złożonych w 2018 r. – wg stanu na dzień 31 grudnia 2017 r. przez radnych Rady Miejskiej         

w Suwałkach oraz z realizacji obowiązku przedłożenia Radzie analizy oświadczeń przez 

podmioty do tego uprawnione oraz Informacja z i obowiązku przedłożenia Radzie analizy 

oświadczeń przez podmioty to tego uprawnione oraz informacja z analizy oświadczeń 
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majątkowych złożonych przez zastępców Prezydenta Miasta Suwałk. Skarbnika Miasta, 

Sekretarza Miasta, osoby zarządzające i członków organów zarządzających miejskimi osobami 

prawnymi i osób wydających decyzje administracyjne   w imieniu Prezydenta Miasta Suwałk, 

a także  kierowników jednostek organizacyjnych gminy-Miasta Suwałk  zostały przyjęte.  

  

Ad pkt. 6 

Informacja dotycząca zapotrzebowania na zatrudnienie więźniów w jednostkach 

podległych Miastu Suwałki oraz w innych podmiotach uprawnionych (na podstawie 

ustawy Kodeks karny wykonawczy) do zatrudniania więźniów 

Informacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Zdzisław Przełomiec  poinformował, że realizując obowiązek wynikający z § 4 ust. 2 

Rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 21 sierpnia 2017 r. w sprawie trybu 

wyznaczania podmiotów, na rzecz których skazani mogą wykonywać prace na cele społeczne 

oraz czynności tych podmiotów w zakresie wykonywania pracy Prezydent Miasta Suwałk 

przedkłada informację Prezesa Sądu Rejonowego w Suwałkach o liczbie i treści zgłoszonych 

zapotrzebowań, podmiotach zgłaszających zapotrzebowanie na nieodpłatną prace osadzonych, 

które spełniają wymagania określone w art. 123a§ 5 ustawy Kodeks karny wykonawczy. 

Zdzisław Przełomiec poinformował, że powyższą informację radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych. Zapytał, czy są uwagi i pytania w tym zakresie. Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Zdzisław Przełomiec stwierdził, że Informacja dotycząca zapotrzebowania na zatrudnienie 

więźniów w jednostkach podległych Miastu Suwałki oraz w innych podmiotach uprawnionych 

(na podstawie ustawy Kodeks karny wykonawczy) do zatrudniania więźniów została przyjęta. 

 

Ad pkt. 7  

Uzupełnienie Sprawozdań (z dnia 25 września 2018 r.) z działalności Komisji Rady 

Miejskiej w Suwałkach za okres kadencji 2014-2018. 

 

Uzupełnienie Sprawozdania Komisji Strategii i Rozwoju stanowi załącznik nr12 do protokołu, 

Uzupełnienie Sprawozdania Komisji Finansów i Budżetu stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu, 

Uzupełnienie Sprawozdania Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa stanowi  załącznik 

nr 14 do protokołu. 

Zdzisław Przełomiec poinformował, że zgodnie z § 48 Statutu Miasta Suwałk przed 

zakończeniem kadencji Rady Komisje przedstawiają na sesji sprawozdania ze swej 

działalności. Materiał został przyjęty przez poszczególne Komisje Rady Miejskiej oraz został 

dostarczony w materiałach sesyjnych. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Zdzisław Przełomiec stwierdził, że Uzupełnienie Sprawozdań (z dnia 25 września 2018 r.)        

z działalności Komisji Rady Miejskiej w Suwałkach za okres kadencji 2014-2018  

zostały przyjęte. 
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Ad pkt. 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  przyjęcia „Programu szczepień przeciwko 

wirusowi brodawczaka ludzkiego dla mieszkanek Suwałk”. 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 15 do protokołu. 

Kamil Lauryn – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa przedstawił 

opinię Komisji – załącznik nr 16  do protokołu 

Głosów w dyskusji nie zanotowano. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                –   21 radnych   

 przeciw       –    0 

 wstrzymał się      –    0 

jednogłośnie została  podjęta  

Uchwała Nr LII/635/2018 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 października 2018 r. 

w sprawie przyjęcia „Programu szczepień przeciwko wirusowi brodawczaka ludzkiego 

dla mieszkanek Suwałk” 

- stanowi załącznik nr  17 do protokołu 

 

Ad pkt. 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości 

sprzedawanej Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Świętego Aleksandra                    

w Suwałkach. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 18  do protokołu. 

Zdzisław Koncewicz- Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego przedstawił 

opinię Komisji –załącznik nr 19 do protokołu. 

Józef Wiesław Murawko- Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji –załącznik nr 20 do protokołu 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono  

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                –   21  radnych   

 przeciw       –    0 

 wstrzymał się      –    0 

 Jednogłośnie została  podjęta  
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Uchwała Nr LII/636/2018 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 września 2018 r. 

w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości sprzedawanej Parafii 

Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Świętego Aleksandra w Suwałkach. 

                                       - stanowi załącznik nr 21 do protokołu 

 

Ad pkt. 10 

Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Suwałk na rzecz Skarbu Państwa. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 22 do protokołu. 

Zdzisław Koncewicz- Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego przedstawił 

opinię Komisji –załącznik nr 23 do protokołu. 

Józef Wiesław Murawko- Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji –załącznik nr  24 do protokołu. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                –     21  radnych   

 przeciw       –      0 

 wstrzymał się      –      0 

Jednogłośnie została  podjęta  

 

Uchwała Nr LII/637/2018 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 października 2018 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej 

własność Miasta Suwałk na rzecz Skarbu Państwa. 

- stanowi załącznik nr 25 do protokołu 

 

Ad pkt. 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów 

związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 26 do protokołu. 

Zdzisław Koncewicz- Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego przedstawił 

opinię Komisji –załącznik nr  27 do protokołu. 
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Józef Wiesław Murawko- Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji –załącznik nr  28 do protokołu. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                –    21 radnych   

 przeciw       –     0 

 wstrzymał się      –     0 

Jednogłośnie została  podjęta wraz z autopoprawką 

Uchwała Nr LII/638/2018 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 października 2018 r. 

w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych z usunięciem                               

i przechowywaniem pojazdów 

  - stanowi załącznik nr 29 do protokołu 

 

Ad pkt. 12 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Jacek Juszkiewicz  

Radny nawiązując do swojej pierwszej interpelacji w VII kadencji Rady Miejskiej                           

w Suwałkach, w imieniu mieszkańców ulicy Jagiełły , zapytał, dlaczego nie została dokończona 

inwestycja polegająca na ułożeniu chodnika – ciągu pieszego, łączącego ulicę Jagiełły z ulicą 

Filipowską. 

Andrzej Łuczaj 

Radny przytoczył treść  pisemnej odpowiedzi Prezydenta Miasta na pismo mieszkańców ulicy 

Klasztornej dotyczące dzierżawy oraz sprzedaży gruntów należących do Miasta a będących        

w użytkowaniu mieszkańców ulicy Klasztorna. Radny podkreślił, że zdaniem mieszkańców       

w pierwszej kolejności Samorząd winien uregulować prawną sytuację gruntów poprzez 

sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego a nie znacznie podnosić 

stawkę podatku za dzierżawę tych gruntów. 

Zapytał, co to znaczy stwierdzenie użyte w piśmie „relatywnie niska stawka za metr 

kwadratowy gruntu”. Poprosił również o określenie tej stawki z dokładnością do 10 zł. Radny 

poinformował, że z informacji otrzymanej z Wydziału Geodezji UM wynika, że  metr 

kwadratowy gruntu wyceniony został na 150 zł.  

 

Wojciech Pająk 

1. Radny w imieniu mieszkańców ulicy Raczkowskiej i Emilii Plater zapytał, czy dokonano 

podsumowania poprzedniego sezonu grzewczego w kontekście interwencji Straży Miejskiej 

dotyczących używania do ogrzewania lokali mieszkalnych niedozwolonego opału. Zapytał 

również czy opracowano raport z podaniem ilości  interwencji oraz nałożonych mandatów. 

2. Radny zapytał, czy na przyszły rok zaplanowano działania edukacyjne w zakresie 

przeciwdziałania  i skutkom SMOGu.  

Poprosił o odpowiedź na piśmie. 
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Zdzisław Stanisław Ścięgaj 

Radny zwrócił uwagę na przepełnione kontenery ze śmieciami oraz brak segregacji śmieci na 

Osiedlu Północ.  Zapytał, dlaczego podczas weekendów nie są wywożone śmieci.  

Karol Korneluk 

1. Radny nadmienił, że w budżecie na 2018 r. zaplanowane były podwyżki dla 1461 

pracowników jednostek miejskich, najmniej zarabiający mieli otrzymać 12 % a najwyżej 

zarabiający 3% podwyżkę. Zapytał, czy te podwyżki zostały zrealizowane w deklarowanej 

wysokości. Zapytał również czy Prezydent otrzymał informację z podległych jednostek 

samorządowych dotyczącą wykonania planu podwyżek. 

2. Radny zwrócił uwagę, że w weekend, w centrum miasta nie działało oświetlenie uliczne. 

Nadmienił, że posiada informacje z których wynika że nie była to awaria a działanie celowe. 

Zapytał czy na przyszłość można zabezpieczyć się przed takimi sytuacjami. 

 

Zdzisław Przełomiec przywitał przybyłych na LII sesję Rady Miejskiej radnych Młodzieżowej 

Rady Miasta Suwałki. 

 

Ad pkt. 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta  na  2018 rok.  

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 30  o protokołu. 

Józef Wiesław Murawko- Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji –załącznik nr 31   do protokołu. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                –   13 radnych,   

 przeciw       –    5 radnych  

 wstrzymał się      –    2 radnych   

Większością głosów została podjęta wraz z autopoprawkami 

Uchwała Nr LII/639/2018 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 października 2018 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta  na  2018 rok 

                                             -stanowi załącznik nr 32 do protokołu 

 

Ad pkt. 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2018 – 2038. 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 33 do protokołu. 
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Józef Wiesław Murawko- Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji –załącznik nr 34 do protokołu. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                –  14 radnych, 

 przeciw      –               5 radnych 

 wstrzymał się      –     2 radnych  

Większością głosów została podjęta wraz z autopoprawkami 

Uchwała Nr LII/640/2018 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 października 2018 r. 

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2018 – 2038 

                                             -stanowi załącznik nr 35 do protokołu 

 

Ad pkt. 15 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Czesław Renkiewicz – poinformował, że zgodnie z § 29.4 Statutu Miasta na zgłoszone 

interpelacje udzieli pisemnej odpowiedzi w ciągu 14 dni . 

 

Ad pkt. 16 

Wnioski i oświadczenia radnych.  

 

Czesław Renkiewicz w imieniu własnym oraz swoich współpracowników podziękował 

Radnym VII Kadencji Rady Miejskiej za dobą współpracę, konstrukcyjne działania na rzecz 

Miasta; za czteroletnią rzetelną i sumienną pracę na rzecz Mieszkańców Suwałk. 

Życzył wszystkim ubiegającym się o mandat radnego VIII kadencji jak najlepszych wyników 

w wyborach samorządowych dnia 21 października 2018 r. 

 

Zdzisław Przelomiec podziękował wszystkim Radnym za współpracę w obecnej  kadencji; 

podziękowania i słowa uznania skierował do wszystkich osób, które brały udział w obradach  

sesyjnych i Komisjach Rady Miejskiej VII kadencji. 

 

Cezary Cieślukowski powiedział, że od 20 lat a szczególnie od 2014 roku starał się godnie 

reprezentować Miasto Suwałki w Samorządzie Województwa Podlaskiego i Rządzie RP. 

Podkreślił wielką rolę Samorządu Suwalskiego, który dla dobra mieszkańców potrafił 

zjednoczyć wszystkich – bez względu na różnice polityczne. Samorząd Suwalski realizując 

swoje plany i zamierzenia otoczył się przyjaciółmi z zewnątrz -  Radnymi Sejmiku 

Województwa oraz Parlamentarzystami.  

Suwałki postrzegane są jako ośrodek, który może być wzorem znakomitego rozwoju 

gospodarczego i umiejętnie układanych spraw społecznych. 

Podziękował za bardzo dobrą współpracę  z Samorządem Województwa i życzył wszystkim 

startującym sukcesu wyborczego w dniu 21 października 2018 r. 
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Ad pkt. 17 

Zamknięcie obrad. 

 

Zdzisław Przełomiec poinformował, że zgodnie z art. 20 ust 2 Ustawy o samorządzie gminnym 

– pierwszą sesję nowo wybranej rady gminy zwołuje komisarz wyborczy na dzień przypadający 

w ciągu 7 dni po upływie kadencji rady. 

 

Zdzisław Przełomiec  -z racji tego, że była to ostatnia sesja VII kadencji Rady Miejskiej - 

zaprosił wszystkich radnych do pamiątkowego zdjęcia. 

 

Przewodniczący zamknął LII  sesję Rady Miejskiej. Podziękował przybyłym za uczestnictwo  

a radnym za aktywny udział w obradach.  

 

Na tym protokół zakończono.                           

 

 

 

        Przewodniczący 

                                                                                             Rady Miejskiej w Suwałkach        

 

                                                                                                     Zdzisław Przełomiec 
 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła:                                                                  

Danuta Teresa Skucz 

 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  


